
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 15.12.2022. 

                                                                            Z A P I S N I K 

Sa 10. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 15.12.2022. u vijećnici Općine 
Podturen s početkom u 18  sati. 

Sjednicu je pozivom KLASA: 021-05/22-01/16 ;URBROJ:2109/13-01-22-01 od 8.12.2022. 
sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pisanim putem, te je predsjedavao 
sjednicom. 

Prisutni vijećnici : Damir Srpak, Marijana Cerovec, Josip Lepen, Petra Jambrošić,  Vjenceslav 
Hranilović, Vladimir Sabol, Dražen Posavec, Rudolf Rajf, Mirjana Murk,  Mladen Božić, 
Slavko Kocijan , Krešo Balog  i Marijana Jambrošić.   

Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, novinar Velimir Kelkedi “List 
Međimurje“, Dora Vadlja „međimurske novine“, Pročelnica Ruža Šmitran i Darinka Mikulić 
zapisničar.  

Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, pozdravlja sve nazočne , i otvara raspravu o 
Zapisniku  sa 9.sjednice Općinskog vijeća održane. 

Glasuje se o Zapisniku  ( prisutno 11 vijećnika) bez rasprave, Zapisnik usvojen jednoglasno 

 ( 11 ZA). 

Aktualni sat: 

Vijećnica Mirjana Murk - zašto se nije sastao Odbor za financije i proračun, a donosi se 
proračun za 2023.god. DVD Sivica- i zadnji put je pitala  za sredstva. DVD je stavio u plan 
250.000,00 kuna ulaganja. Načelnik je o tome obaviješten. 
Vijećnik Vladimir Sabol - tek jučer je saznao da je vijeće. Mail mu nije došao i bilo je kasno da 
sazove sjednicu Odbora za Proračun. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović- svi vijećnici su dobili pozive za sjednicu 
elektroničkim putem, onako kako je dogovoreno. On je kao predsjednik vijeća više puta slao 
mailove. Dužnost vijećnika je da gledaju pristiglu poštu. Svi su dobili tablete, a i kontaktiraju 
međusobno.  
Vijećnik Dražen Posavec - on je dobio mail, ali se nije uspio  baš pripremiti za sjednicu vijeća. 
Ako predsjednik odbora ne reagira, onda ga treba netko upozoriti, možda iz ureda… vijećnica 
M.Murk je u pravu. 
Vijećnik Josip Lepen, isto se žali da nije primio poziv. Za vijeće je saznao od članice vijeća 
P.Jambrošić. 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća - valjda i ostali članovi odbora dobivaju dokumente 
i međusobno komuniciraju. Oko odbora smo se dosta „prepucavali“ a i dalje se ne pridržavamo 
sazivanja istih. Ubuduće će  pripaziti na to. 
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Vijećnik Vladimir Sabol - ni do sada odbori nisu baš sazivani. Prošle godine je sazvan samo 
Odbor za proračun. 
Perica Hajdarović, načelnik - tiskanje materijala u papirnatom obliku je trošak, poslati će se 
dokument svim vijećnicima da potvrde adrese na koje zaprimaju poštu. I država ide u tom 
smjeru da se za sve uvede elektronička  komunikacija, da se ukinu papiri. Vijećnica Mirjana 
Murk zna kako se utvrđuje prijedlog proračuna. U uredu općine je zaprimljena inicijativa 
roditelja djece smještene u vrtiće na području općine, da  se poveća izdvajanje za vrtić, te da 
jedan mjesec općina plati cjelokupan iznos ekonomske cijene vrtića. Na idućem vijeću će biti 
novi prijedlog odluke o sufinanciranju vrtića. Proračunom za 2023.god. predviđen je iznos od 
1.100.000, 00 kuna za vrtić. 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović - otvara  raspravu o prijedlogu Dnevnog reda koji je 
vijećnicima dostavljen u pozivu za sjednicu. Predlaže sljedeći 
 
                                                                Dnevni red: 
 
1. Proračun Općine Podturen za 2023.god. s projekcijama za 2024. i 2025.god.    
2. Odluka o izvršavanju proračuna za 2023.godinu 
3. Program gradnje  komunalne infrastrukture za 2023. 
4. Program održavanja  komunalne infrastrukture za 2023. 
5. Program javnih potreba u kulturi Općine Podturen za 2023. godinu 
6 .Program javnih potreba u sportu za 2023.god. 
7. Program utroška sredstava od  šumskog doprinosa u 2023. godini      
8. Program utroška sredstava  od zakupa poljoprivrednog zemljišta u 2023.god. 
9. Odluka o raspoređivanju redovitih godišnjih sredstava za rad političkih stranaka 
     i nezavisnih članova Općinskog vijeća zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Podturen za  
     razdoblje  od 1.siječnja do 31.prosinca 2023.god. 
10. Analiza stanja sustava civilne  zaštite na području Općine Podturen za 2022. godinu 
11.Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Podturen za 2023. godinu s  
     trogodišnjim financijskim učincima 
12.Odluka o mjerama poticanja za uređenje i gradnju nekretnina na području Općine  

     Podturen 

13. Odluka raspisivanju javnog natječaja i određivanju cijene zakupa poslovnog prostora u  
      zgradi ambulante Podturen 
14.Odluka o donošenju godišnjeg plana upravljanja imovinom za 2023. 
15.Pravila za upravljanje dokumentarnim gradivom Općine Podturen 
16.  Odluka o kupnji nekretnina 
17.  Odluka o socijalnoj skrbi    

                               
Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda:  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (12 ZA) usvojilo predloženi Dnevni red. 

Točka 1. 

Referent za računovodstvo i financije Karlo Miljančić obrazlaže prijedlog Proračuna za 
2023.god. s projekcijama za 2024. i 2025.god. Potanko pojašnjava stavke proračuna navedene 
uz obrazloženje proračuna, kapitalne investicije, izdvajanja za vatrogastvo, školstvo, socijalu, 
novine uvrštene u proračun, naknada za novorođeno dijete, sufinanciranje turističke 
zajednice. 
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Vijećnik Rudlof Rajf - stavka optički kabel.. izvedba? 
Perica Hajdarović, načelnik - radi se o naseljima Sivica, Miklavec, Merketinec koji imaju spori 
Internet. Ima ponudu zainteresiranog investitora, ali uz uvjet da se svaki korisnik koji zatraži 
priključenje sufinancira od strane općine u iznosu od 200,00 kuna. Ako ne bude dovoljno 
korisnika, onda se projekt neće realizirati.  
Vijećnica Mirjana Murk - uvrštena je dogradnja dječjeg vrtića u Sivici. Tko je vlasnik objekta? 
Perica Hajdarović, načelnik- vlasnik objekta je Općina Podturen. Odobreno nam je 
2.400.000,00 kuna za dogradnju vrtića i ići će se u gradnju. U tijeku je i projektiranje centra 
naselja Podturen uz ambulantu, crkvu igralište i isto vrtić. 
Vijećnica Mirjana Murk - mlin… to isto imamo svake godine. 
Perica Hajdarović, načelnik - problem je zemljište za mlin. Dobili smo odgovor da ministarstvo 
nema ništa s tim zemljištem, da trebamo tražiti suglasnost Hrvatskih voda. Dokumentacija je 
napravljena ali je „zastarjela“ i treba napraviti novu. 
Vijećnica Mirjana Murk - na Celinama se gradi  košarkaško igralište a nemaju nijedan 
košarkaški ni  nogometni klub. 
Perica Hajdarović, načelnik - Celine imaju najviše mladih stanovnika. Djeca su stalno prisutna 
na igralištu. Mjesni odbor traži da se napravi igralište. To je u njihovom planu. 
Vijećnik Vladimir Sabol - ulaz u naselje Sivica. Već je šest mjeseci prošlo  od razgovora i još 
ništa nije riješeno. To nije u proračunu, a ni ŽUC ne reagira kako bi to riješio. 
Perica Hajdarović - sredstva su predviđena na stavci ceste.Za proračun predlaže izmjenu 
stavke predviđene za dotaciju DVD-ima . DVD Miklavec predviđeno 5.800 EUR- a, predlaže da 
se poveća iznos za 200 EUR- a, tj. da dobiju 6.000,00 kao i ostali (Sivica, Novakovec). 
 
Glasuje se o prijedlogu uz izmjenu DVD Miklavec :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je 
vijeće većinom glasova (11 ZA i 2 glasa SUZDRŽAN) donijelo: Proračun Općine Podturen za 
2023.god. s projekcijama za 2024. i 2025.god. 
 

Točka 2. 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom 
glasova (11 ZA i 2 glasa SUZDRŽAN) donijelo: Odluku o izvršavanju proračuna za 2023.godinu. 

Točka 3. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova(11 
ZA i 2 glasa SUZDRŽAN)  donijelo Program gradnje  komunalne infrastrukture za 2023. 
 

Točka 4. 
 

Vijećnik Rudolf Rajf- na području naše općine je netaknuta priroda i mogućnost razvoja  
turizma. Na proslavi obljetnice Javne ustanove u Križovcu je više puta naglašeno baš naše 
područje. Smatra da bi trebalo uložiti neke novce da se zaštiti priroda i turistički promovira.   
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova(11 
ZA i 2 glasa SUZDRŽAN) Program održavanja  komunalne infrastrukture za 2023. 
 
                                                                           Točka 5. 
 
Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(13 ZA ) 
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donijelo: Program javnih potreba u kulturi za 2023.god. 
 
                                                                           Točka 6. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - cijene plina su značajno povećane. Klub je za mjesec dana dobio 
račun na 5.000,00 kuna.  
Vijećnica Marijana Cerovec - da li postoje kriteriji na temelju kojih se klubovima daju novci. 
Škole nogometa trebaju najviše sredstava. Roditelji sami plaćaju prijevoz. Plaća se najam 
dvorane, treneri. Smatra da im treba odobriti više novaca. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - i škola i ravnateljica bi se mogla zauzeti da se malo 
„progleda“ korištenje dvorane.  
Vijećnica Marijana Cerovec - županija određuje cijenu najma dvorane, a škola plaća potrošnju 
energenata. Postoje  jasna pravila kojih se ravnatelj mora pridržavati. 
Perica Hajdarović - sredstva udrugama se dodjeljuju na temelju kriterija… broj članova…. 
Natjecanja, rashodi. 
Vijećnik Dražen Posavec - dok škola nogometa ima sredstava, oni plaćaju troškove. Ako im 
zatreba, onda klubovi podmiruju troškove jer su to i djeca iz klubova.  
Vijećnik Josip Lepen - Ugovorom o prijenosu dvorane OŠ Podturen je definirano  da općina 
može odobriti korištenje dvorane do iznosa cca 100.000,00 kuna udrugama sa svog područja. 
Siguran je da općina još ima 80.000,00 kuna koje nije utrošila. Ako klub da zamolbu za 
korištenja dvorane onda mu se to treba odobriti. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - škola je vlasništvo županije. Općina daje školi 
donaciju za dječje darove, plaća prijevoz djece. Sve je to naše. 
Vijećnica Marijana Cerovec - u proračunu je vidljivo da se za sport u našoj općini izdvaja jako 
puno sredstava. Za kulturu se izdvaja jako malo. Djeca koriste sportsku dvoranu, ali je čula da 
nemaju sredstava na računu. 
Vijećnik Vladimir Sabol - nogometne škole se financiraju i iz nogometnih klubova.  
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova(11 

ZA i 2 glasa SUZDRŽAN)  donijelo Program javnih potreba u sportu za 2023.god. 

 
Točka 7. 

 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova(11 
ZA i 2 glasa SUZDRŽAN) Program utroška sredstava od  šumskog doprinosa u 2023. godini   
 

Točka 8. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova(11 
ZA i 2 glasa SUZDRŽAN) Program utroška sredstava  od zakupa poljoprivrednog zemljišta u 
2023.god. 

Točka 9. 
 

Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(13 ZA ) 
donijelo :Odluku o raspoređivanju redovitih godišnjih sredstava za rad političkih stranaka 
 i nezavisnih članova Općinskog vijeća zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Podturen za  
 razdoblje  od 1.siječnja do 31.prosinca 2023.god. 
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                                                                         Točka 10. 
 
Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(13 ZA ) 
donijelo: Analizu stanja sustava civilne  zaštite na području Općine Podturen za 2022. godinu. 
 
                                                                        Točka 11. 
 
Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(13 ZA ) 
Donijelo: Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Podturen za 2023. godinu s  
trogodišnjim financijskim učincima 
                                                                        Točka 12.   
 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - Izmjena članka 4:  ( 2 i 7 god.) 
 
Glasuje se o prijedlogu s izmjenom članka 4. : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  

jednoglasno(13 ZA )donijelo Odluku o mjerama poticanja za uređenje i gradnju nekretnina na 

području Općine Podturen 
 

Točka 13. 
 

Perica Hajdarović, načelnik - ambulanta je obnovljena. Treba raspisati javni natječaj za zakup 
poslovnog prostora laboratorija i odrediti početnu cijenu zakupa. 
Vijećnik Josip Lepen- cijena zakupa bi trebala iznositi kao i za ambulantu - dupli iznos. 
Vijećnik Dražen Posavec, smatra da bi cijena zakupa trebala biti tržišna. Dom zdravlja ima veće 
cijene zakupa. On bi isto zakupio poslovni prostor za svoju firmu po 10 EUR-a.  
Petra Jambrošić, vijećnica-Dom zdravlja za laboratorij ima cijenu zakupa 1.600,00 kuna. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - u ambulantu je uloženo jako puno sredstava. 
Pitanje je kada će se to vratiti, već onda će opet trebati obnova. 
Vijećnik Rudolf Rajf - da li postoji mogućnost da se dobije još jedan doktor u ambulanti. 
Vijećnica Marijana Cerovec - zgrada ambulante je predviđena za zdravstvo. 
 
Vijećnik Josip Lepen- predlaže izmjenu cijene zakupa poslovnog prostora na 3 EUR- a m/2 
 
Glasuje se o prijedlozima - prisutno 13 vijećnika:  
 
1. Prijedlog - prijedlog načelnika  26,50  ( 3,52 EURA) -       ZA 5 , 7 PROTIV 
- Prijedlog nije usvojen glasovanjem 
  
2. Prijedlog (vijećnik Josip Lepen)     22,60  (3  EURA)      -      ZA 7, PROTIV 5  
 
Utvrđuje se da je Većinom glasova ( 7 glasova ZA i 5 glasova PROTIV )donesena  Odluka 
raspisivanju javnog natječaja i određivanju cijene zakupa poslovnog prostora u  
zgradi ambulante Podturen ( početna cijena zakupa 3 EUR-a m/2). 
 

Točka 14. 
 

Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(13 ZA ) 
donijelo: Odluku o donošenju godišnjeg plana upravljanja imovinom za 2023. 
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Točka 15. 

 
Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(13 ZA ) 
donijelo: Pravila za upravljanje dokumentarnim gradivom Općine Podturen 
 

Točka 16. 
 

Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(13 ZA ) 
donijelo: Odluku o kupnji nekretnina. 

Točka 17. 
 

Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(13 ZA ) 
donijelo: Odluku o socijalnoj skrbi    

Dovršeno u 19:30  

Zapisničar:  Predsjednik Općinskog vijeća: 

   

   

Darinka Mikulić  Vjenceslav Hranilović, bacc.ing.aedif. 

 


